
	

Protokoll	2022	nr	4	

Styrelsemöte	16	/	SvJJF	2021-22	

Tid:	
2022-02-21,	kl.21	-	22.30	

Plats:	
Google	Meet	

Kallande:	
Dario	Lopez	Kästen	(ordförande),	Nico	Christoforidis	(kassör),	Jonatan	Dagnå	(ledamot),	Mikael	
Bengtsson	(ledamot),	Anna-Lena	Löf	(ledamot),	Henrik	Wendel	(ledamot),	Miranda	Ros	(ledamot)	
och	Johan	Moe	(suppleant)		

Revisor	och	Valberedningen	var	ej	inloggade	på	mötet.		

§	132	Formalia	
					 a)	Mötets	öppnandes	av	ordförande	Dario.	
					 b)	Närvarande	var	alla	förutom	Anna-Lena	som	ersaYes	av	Johan	Moe.	
					 c)	Till	mötesordförande	valdes	Dario	och	[ll	mötessekreterare	Mikael.	
					 d)	Val	justeringsman	Henrik.	
					 e)	Dagordningen	godkändes	e\er	justering.	
	 f)	Protokoll	från	[digare	möten	utskickade	för	granskning	och	slu]örs	via	mail.	

§	133	Årsmöte	
	 a)	Verksamhetsplanen	diskuterades	och	skall	färdigställas	under	kommande	vecka.	
	 b)	VerksamhetsberäYelsen	kommer	aY	få	en	publik	version	på	hemsidan	med	bilder		
	 					och	kommentarer.		
	 c)	Budget	och	kontolistan	diskuterades	och	Nico	kommer	aY	skicka	ut	eY	förslag	på		
	 					deYa.	
	 	
§	134	EKONOMI	
	 a)	Elitverksamheten	har	genom	Nico	gjort	en	ekonomisk	redovisning	[ll	SB&K	men		
	 					övriga	frågor	om	verksamheten	är	obesvarade.	En	tydlig	rapport	del	från		 	
	 					landslagets	ledning	skall	skapas	så	det	styrelsen	får	regelbunden	informa[on	om		
	 					alla	delar	av	verksamheten.	Det	krävs	för	aY	skapa	en	bra	grund	för	beslut	samt	aY	
	 					erfarenheter	och	ru[ner	finns	dokumenterade	så	det	förs	vidare	[ll	e\erträdare	i		
	 					verksamheten.	
	 b)	Avtalet	med	Filmbruket	kommer	aY	slu]öras	av	den	[llträdande	styrelsen	e\er		
	 					årsmötet	i	mars.	

§	135	TÄVLING	
	 	 a)	Landslagsläger	genomfört	12-13/2	i	Värnamo	med	bra	uppslutning.	Det	var	ca	40		
	 						 					tävlingsak[va	som	deltog	i	lägret	och	där	[ll	eY	antal	funk[onärer	och	support.	
	 	 					Lägret	var	en	öppet	för	deltagare	med	tävlingsambi[oner	från	12år.			



	 	 b)	Elitverksamheten	inkl.landslaget	och	den	bredare	tävlingsgruppen.	Nån	färdig			
	 	 					plan	finns	inte	än	men	Värnamo	ansågs	som	en	lämplig	plats	för	fler	träffar	både		
	 	 					pga	geografiskt	så	som	prak[skt.		 

	 	 c)	World	Games	hanteras	löpande	av	Claes	LeYe.	Han	rapporterar	[ll	styrelsen		 	
	 	 					e\erhand.	
	 	 d)	SM	rapporten	kommer	aY	hanteras	via	mail.	
	 	 e)	Möjligheterna	[ll	eY	fysiskt	möte	med	företrädare	för	danska		 	 	 	
	 	 					tävlingsverksamheten	den	6/3	i	samband	med	Nippon	Cup	undersöks	av	Henrik.	
	 	 f)	Domarinventeringen	kommer	aY	ske	via	regionala	företrädare.	Mikael	samordnar		
	 	 				deYa.		

§	136	UTBILDNING	
	 	 a)	NIU	ansökan	mm	är	klart	och	processen	startad.	
	 	 b)	Utbildningen	med	Rob	Haans	är	bokad	aY	hållas	på	Shindo	i	Mölndal	19/3.	

§	137	Övriga	frågor	
	 	 a)	Frågor	rörande	hemsidan	kommer	aY	förberedas	av	Dario	och	Henrik	[ll	eY		 	
	 		 				senare	[llfälle.	

§	138	Formalia	
	 	 a)	Nästa	möte	7	mars	kl.21		
	 	 b)	Avstämning	av	vissa	delar	kommer	aY	ske	via	mail	och	samtal	fram	[ll	årsmötet.	
	 	 c)	Möte	flöt	på	bra	förutom	lite	tekniska	problem.	
	 	 d)	Dario	förklarade	mötet	avslutat.	
	 	 	 


Vid	protokollet	 	 mötesordförande	 	 justeringsman	

Mikael	Bengtsson	 	 Dario	Lopez	Kästen	 	 Henrik	Wendel	


